
PROTOKÓŁ NR XIII/2007

Z TRZYNASTEJ SESJI RADY GMINY MICHAŁÓW 
ODBYTEJ W DNIU 28 GRUDNIA 2007 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie. 

Obecność na posiedzeniu stanowi lista obecności. Sesję rozpoczęto o 

godzinie 10 -tej . Ponadto w sesji udział wzięli:

1. Wójt Gminy - mgr inż. Stanisław Szewczyk
2. Zastępca Wójta - mgr inż. Henryka Giętka Bębenek
3. Skarbnik Gminy - mgr Halina Głombińska
4. Doradca prawny
5. Sołtysi z terenu gminy Michałów
6. Franciszek Zięba - mieszkaniec wsi Węchadłów

Ad. l.

Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział „WYSOKA RADO" otwieram 
zwyczajną sesję Rady Gminy Michałów - przywitał wszystkich obecnych stwierdzając iż na 
ustawowy skład 15 radnych w sesji uczestniczy 13 radnych zatem Rada Gminy jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na sekretarza obrad wyznaczył Radnego Pana Wleciała Jarosława 
zgodnie z zapisem Statutu Gminy .

Ad.2.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
na sesję porządek obrad sesji, który dla przypomnienia przedstawię.

1. Otwarcie , które już było.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.
5. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Przyjęcie ramowego planu pracy Rady Gminy Michałów oraz planów pracy komisji stałych Rady 

Gminy Michałów na 2007 rok.
8. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał:

    



- w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę        
oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w oświatowych Jednostkach 
organizacyjnych na terenie gminy Michałów dodatków do wynagrodzenia, dodatku 
mieszkaniowego i nagród

- w sprawie przyjęcia statutu Związku Międzygminnego „PONIDZ1E"
- w sprawie ustalenia opłaty za wodę pobieraną z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę s

tanowiących własność gminy
- w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale określającej wysokości stawek podatku od 

środków transportowych
- w sprawie zmiany w uchwale określającej wzory formularzy informacji i deklaracji 

podatkowych
- w sprawie zmian w planie Finansowym środków przeznaczonych na realizację Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok.
- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2007 rok
- w sprawie określenia wydatków budżetowych, których planowane niezrealizowane kwoty 

nie wygasają z upływem roku budżetowego 2007 .
- w sprawie zamiaru likwidacji Samorządowego przedszkola w Węchadłowie 

l0. Wolne wnioski i informacje. 
11. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są propozycje zmian do przedstawionego porządku.

Radna Pani Morgaś - Przewodnicząca Komisji Zdrowia ,0światy ,KuItury,Bezpieczeństwa 
Publicznego, Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego zgłasza wniosek formalny jako punkt 8a do 
porządku obrad sesji o następującej treści zabezpieczenie w budżecie gminy na 2008 rok w dziale 
600 transport i łączność dotacji dla Starostwa Powiatowego w Pińczowie w wysokości 50 % 
wartości inwestycji dla sfinansowania chodnika w Michałowie do szkoły oraz odcinka drogi 
Michałów Dębówka . jednocześnie zobowiązuje si? Wójta Gminy do wystosowania pisma do 
Starostwa Powiatowego w celu realizacji tej inwestycji z dofinansowania gminy. Przewodniczący 
Rady Gminy wniosek Radnej Morgaś poddaje pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 13 za.

Radny Pan Bartosiński zgłasza wniosek formalny o wykreślenie z porządku obrad sesji z punktu 
9  projektu uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Samorządowego przedszkola w Węchadłowie. 
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Bartosińskiego poddaje pod głosowanie:
W wyniku głosowania 13 za.
Przewodniczący Rady Gminy porządek obrad ze zmianami poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 13 za porządek obrad został przyjęty.

Ad.3.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy jest 
wyłożony do wglądu na sali obrad, a także dostępny w biurze rady. Czy są uwagi do protokołu.
Radny Kowalczyk mam uwagę do protokolanta, dużo się udzielałem i moja prośba ,aby 
przynajmniej w 90 % moje wypowiedzi były zapisywane. Na początku sesji była dyskusja w 
temacie wniosków unijnych i nie ma wzmianki odnośnie mojej wypowiedzi. Ja uważam , że są to 
dość ważne wypowiedzi .Pytałem Pana Wójta i Pana Szalapskiego konkretnie jaka jest sytuacja z 
drogami i czy most w Sędowicach został odebrany, dlatego proszę o dokładniejsze zapisywanie 
moich wypowiedzi. Uwaga została przyjęta.
Przewodniczący Rady Gminy protokół z poprzedniej sesji wraz z uwagą poddaje pod głosowanie. 

W wyniku głosowania 12 za l wstrzymujący - protokół został przyjęty.



Ad.4.
Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest informacja Przewodniczącego Rady Gminy o 
działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
Przewodniczący Rady Gminy informuje :
byłem na objeździe dróg powiatowych na terenie gminy na których Starostwo Powiatowe
wykonuje roboty remontowe tj. pobocza , rowy
- brałem udział w podsumowaniu realizacji programu Szkoły Jagiellońskie w ZPO w Sędowicach. 
Wspólnie z Przewodniczącą Komisji Oświatowej i miejscowymi radnymi przedstawiono nam 
w Jaki sposób realizowano ten program
- Uczestniczyłem w posiedzeniu komisji rozwoju społeczno-gospodarczego budżetu i finansów 
Radny Stanek zwraca się z pytaniem czy program Szkoły Jagiellońskie jest realizowany zgodnie z 
obowiązującymi zasadami.
Radny Tyburczyk jaki jest termin rozliczenia się z programu Szkoły Jagiellońskie. Skarbnik Gminy 
odpowiada, że rozliczenie jest zgodnie z obowiązującymi zasadami termin rozliczenia        do 
31.12.2007 roku.    
      
Ad.5.
Kolejnym punktem porządku obrad jest sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o przedstawienie sprawozdania z prac między
sesjami.
Wójt Gminy informuje:
-uczestniczyłem w konwencie Wójtów i burmistrzów województwa świętokrzyskiego związanego 
z zakończeniem roku z udziałem zaproszonych senatorów i posłów województwa 
Świętokrzyskiego .W konwencie udział wziął Pan Banaś dawny Wojewoda,a obecnie wybrany w 
wyborach senator z województwa świętokrzyskiego. Tematem konwentu było podpisanie 
porozumienia w sprawie przekazania środków unijnych dla poszczególnych miast i gmin. Środki te 
będą dzielone zgodnie działami gospodarki, czyli konkretnie na dany cel. Dofinansowanie zadania 
obejmuje koszty kwalifikowane , które czasem wynoszą tylko 60 % całego kosztu inwestycji. 
Kosztem niekwalifikowanym może być podatek VAT jest to uzależnione od rodzaju inwestycji i 
kryteriów programu. Aby uznać podatek VAT za koszt kwalifikowany musimy zwrócić się z 
wnioskiem do Ministerstwa Finansów o opinię na ten temat. Ministerstwo może uznać , że 
inwestycja typu wodociąg,kanalizacja przynoszą dochód (wtedy VAT jest kosztem 
niewykwalifikowanym i całąjego wielkość pokrywa gmina. W przypadku inwestycji budowa 
,modemizacja drogi gdzie nie ma wprowadzonych żadnych opłat podatek VAT może zostać uznany 
za koszt kwalifikowany. W przypadku naszej gminy ,która stara się o dofinansowanie do budowy 
sieci wodociągowej Urząd Marszałkowski w Kielcach dofinansuje 60 % kosztów inwestycji netto 
czyli koszty bez podatku VAT , faktycznie dostaniemy dofinansowanie około 40 % ,resztę pokrywa 
budżet gminy Musimy być przygotowani ,żeby zabezpieczyć nasz wkład własny w budżecie 
gminy, Kolejnym podnoszonym tematem była budowa przydomowych oczyszczalni ścieków 
zamiast budowy sieci kanalizacyjnej. Przykładem gminy Pińczów możemy zastosować na naszym 
terenie przydomowe oczyszczalnie ścieków w miejscowościach niżej położonych takich jak 
Kołków, Sadkówka Tomaszów oraz w przysiółkach oddalonych od centrum wsi. Wniosek składa 
gmina i dostaje dofinansowanie do budowy oczyszczalni ścieków , która będzie zlokalizowana na 
terenie prywatnym rolnika. Użytkownik oczyszczalni ścieków wniesie wkład własny w wysokości 
ustalonej przez Radę Gminy . W gminie Pińczów była to kwota około 1200 zł, większość kosztów 
ponosi gmina przy dofinansowaniu z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Kielcach. Musi zostać sporządzona umowa między użytkownikiem oczyszczalni, a 
gmina .Użytkownik użycza swój grunt pod oczyszczalnie , a gmina użycza oczyszczalnie -Po 
zakończeniu programu oczyszczalnia może przejść na własność użytkownika .Wszystkie koszty 
związane z eksploatacją pokrywa użytkownik.
 Temat ten będzie również tematem posiedzeń komisji Rady Gminy .



Informuje w temacie planu zagospodarowania przestrzennego gminy Michałów. 
Byłem osobiście z Zastępcą Wójta w Łodzi -w firmie która zajmuje się opracowaniem tego planu, 
jest możliwość przystąpienia do realizacji tego planu, wiemy dlaczego planu nie mamy bo były 
skargi, których rozstrzygnięcia trwają już bardzo długo i my jako gmina nie możemy z niczym 
ruszyć do przodu , dlatego proponuję wspólne spotkanie np. Przewodniczący Rady Gminy 
Przewodniczący Komisji Stałych Rady Gminy w celu wypracowania pewnych uzgodnień i wyjazdu 
na spotkanie z przedstawicielami Urzędu Wojewódzkiego
- Uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „PONIDZIE „w Kielcach 
w temacie dalszych działań i uzgodnień , które już były wcześniej podjęte. Jednym z tematów był 
Statut, który będzie na dzisiejszej sesji. Powiem , że wypracowano korzystnie dla nas , że zyskami 
o których mówiłem wcześniej dzielimy się procentowo , o czym będę informował na bieżąco.
- Uczestniczyłem w spotkaniu podsumowującym program Szkoły Jagiellońskie w ZPO w 
Sędowicach.
- Odbył się przetarg na dowóz dzieci do szkół na terenie gminy Michałów. Przetarg wygrała firma 
PKS Busko .
- Odbył się przetarg na dostawę oleju opałowego do szkół na terenie gminy. Przetarg wygrała firma 
ze Zwolenia
Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania. Radny 
Kowalczyk pyta o inne przetargi o których Wójt nic nie powiedział, wiem , że się takie odbyły i nie 
wiemy czy umowa np. na wydzierżawienie stawów w Sędowicach została podpisana prosi Wójta o 
informacje w tym temacie. Radny Sianek mam pytanie do Pana Wójta w sprawie środków na 
świetlice, na posiedzeniu Komisji zagwarantował mi Pan Wójt na 90 % ,że na świetlice w 
Zagajówku będzie składany wniosek .Drugi problem to co zrobić z osadem powstałym w 
oczyszczalni ścieków czy jest firma, która będzie je odbierać. Trzecia sprawa to na jakim etapie 
Jest plan zagospodarowania Przestrzennego Gminy Michałów.
Radny Tyburczyk sprawa oświetlenia ulicznego chciałbym wiedzieć konkretnie ,gdzie zostały 
zainstalowane lampy.
Wójt Gminy odpowiada, że negocjacje na zakup działek przez gminę się odbyły umowa 
przedwstępna została spisana u notariusza w dniu 17.12.2007 roku, pieniądze w kwocie l0tys. Zł 
zostały przekazane .
Przetarg na sprzedaż nieruchomości zabudowanej Weterynaria w Węchadłowie się odbył obecnie 
przygotowywane są dokumenty do notariusza. Przetarg na stawy w Sędowicach się odbył, 
umowazostaniepodpisanawdniu2.01.2008 roku. Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami zostało 
przyjęte. Radny Wleciał mam taką uwagę ,że teraz powinny być zadawane pytania dotyczące tylko 
sprawozdania Wójta z prac między sesjami. Pozostałe pytania powinny być zadawane w następnym 
punkcie porządku obrad sesji.

Ad.6.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejny punkt porządku obrad sesji to interpelacje i
zapytania radnych.
Punkt ten stanowił dotychczas jeden z ostatnich punktów w porządku obrad sesji Rady Gminy.
Przeniesienie tego punktu na początek obrad sesyjnych ma na celu umożliwienie przygotowania
odpowiedzi na zadawane pytania i ewentualne udzielenie tych odpowiedzi w punkcie wolne
wnioski i informacje.
Dlatego proszę Państwa Radnych o zabranie głosu w tym temacie.
Wójt Gminy odpowiada na zadane wcześniej przez radnych pytania - rozmawiałem z burmistrzem,
budowę kanalizacji prowadzić będzie Pińczowskie Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji,
dlatego jeżeli nasza gmina nie zabezpieczy środków finansowych w budżecie gminy to nie
możemy nic robić , przecież zdajemy sobie sprawę , że to wszystko kosztuje. Decyzja należy do
Rady Gminy.



Radny Stanek dlatego moja prośba .aby składać wnioski o dofinansowanie
Wójt Gminy wyjaśnia na dzień dzisiejszy nie mamy gdzie składać wniosków bo nie zostały
jeszcze uruchomione programy. Na bieżąco jest monitorowana ta sytuacja i prowadzone rozmowy
z Urzędem Marszałkowskim i innymi instytucjami na temat rozpoczęcia naboru wniosków.
Instytucja wdrażająca dany program , która ma do dyspozycji dużą pulę środków finansowych
dzieli je na kilkanaście zadań (np. wodociągowanie , kultura, sport , wspieranie
przedsiębiorczości, drogi) co w rezultacie skutkuje tym iż na konkretne zadania nie ma
wystarczająco dużo , aby wszyscy mogli skorzystać.
Powiem jeszcze . że okres realizacji wniosków może być bardzo długi i nie zależy od gminy.
Przykładem może być wniosek złożony w marcu 2005 roku na remont świetlicy w Turze Górnym
który dostał dofinansowanie dopiero w lipcu 2007 roku.
Od złożenia wniosku do jego realizacji minęło 2,5 roku i to nie jest odosobniony przypadek gminy
Michałów. Gmina składa wnioski i śledzi ich rozpatrywanie , ale nie ma żadnego wpływu na
decyzje i terminowość instytucji wdrażającej.
Jak wcześniej wspominałem w ramach Programu Rozwój Obszarów Wiejskich możemy ubiegać 
się
o 500 tyś. na odnowę Wsi - remont świetlicy, zagospodarowanie terenu wsi itp. każda wieś będzie
mogła składać wnioski. Ciągle czekamy na decyzję kiedy ruszy program.
W temacie planu zagospodarowania Przestrzennego Gminy Michałów jak wcześniej mówiłem
będziemy dyskutować na posiedzeniach komisji wypracowując konkretne stanowisko.
Sprawa oświetlenia ulicznego - Polichno - dokumentacja jest opracowana i będziemy robić.

Na salę obrad przybywa Radny - Pan Oleksy Tadeusz. Godzina 10.30.

Radny Kowalczyk zwracam uwagę przecież interpelacje można składać na piśmie .

Na salę obrad przybywa Radny - Pan Wójcik Łukasz godzina 11.00.

Przewodniczący Rady Gminy ogłasza l0 minut przerwy.
Po przerwie wznawia obrady sesji.
Ad. 7.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie ramowego planu pracy Rady
Gminy na 2008 rok.
Sekretarz obrad odczytuje ramowy plan pracy Rady Gminy na 2008 rok.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 za - ramowy plan pracy Rady Gminy ma 2008 rok został przyjęty.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie planu pracy komisji na 2008 rok.
Przewodniczący Komisji odczytuje plan pracy komisji na 2008 rok.
Przewodniczący Rady Gminy plan pracy Komisji budżetowej poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 za. - plan pracy komisji na 2008 rok został przyjęty.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącą Komisji Zdrowia , Oświaty ,Kultury
Bezpieczeństwa Publicznego bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o odczytanie planu pracy
Komisji na 2008 rok,
Przewodnicząca Komisji odczytuje plan prac komisji.
Przewodniczący Rady Gminy plan pracy komisji oświatowej poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 15 za - plan prac komisji na 2008 rok został przyjęty
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o odczytanie planu
pracy Komisji na 2008 rok.
Przewodniczący Komisji odczytuje plan pracy komisji na 2008 rok.
Przewodniczący Komisji poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 za - plan pracy komisji na 2008 rok został przyjęty.



Ad. 8.
Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest t informacja o realizacji uchwał Rady Gminy 
z poprzedniej sesji prosi Zastępcę Wójta Gminy o przedstawienie informacji. Zastępca Wójta 
przedstawia informację - informacja została przyjęta.

Przewodniczący Rady Gminy prosi Radną - Panią Morgaś - Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
Oświaty ,Kultury Bezpieczeństwa Publicznego , Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o odczytanie 
wniosku Komisji wypracowanego na posiedzeniu komisji. Radna Morgaś przedstawia wniosek 
Komisji Zdrowia Oświaty Kultury Bezpieczeństwa Publicznego , Bezpieczeństwa 
Przeciwpożarowego o następującej treści:
„Zadeklarować na piśmie do Zarządu Dróg Powiatowych 50 % udziału w formie dotacji 
finansowej w kosztach budowy chodnika do szkoły w Michałowie i drogi do Michałów 
-Dębówka ze stosownym uzasadnieniem. Zobowiązuje się Wójta do wystosowania pisma do 
Starostwa Powiatowego w Pińczowie w sprawie dofinansowania inwestycji budowa chodnika 
w Michałowie kwotą równoważną ze stosownym uzasadnieniem. Przewodniczący Rady 
Gminy wniosek poddaje pod głosowanie. W wyniku głosowania 14 za l wstrzymujący.
Radny Tyburczyk zwraca uwagę , że nie możemy robić wyrywkowo , wszędzie są drogi powiatowe 
dlatego moja propozycja wystąpić ,ale ze wspólnym wnioskiem. Radny Oleksy popiera propozycje 
Pana Tyburczyka żeby wystosować pismo wspólne na wszystkie odcinki dróg powiatowych.
Radny Kowalczyk powiem , że jestem za budową chodnika, ale nie mamy kwoty jaką byśmy 
dysponowali, nie mamy kosztorysu . dalej takie zmiany w działach możemy robić po uchwaleniu 
budżetu gminy , ale pismo można skierować ,żeby Powiat wiedział, że jesteśmy zainteresowani 
Przewodnicząc'.' Rady Gminy również proponuje wystosować pismo. Doradca prawny wyjaśnia, 
że na dzień dzisiejszy zdecydowanie jest za wcześnie gmina Michałów może zawrzeć 
porozumienie . że takie zadania będą realizowane . Jeżeli Rada Gminy uchwali budżet to wtedy 
można mówić o wydzieleniu środków. Radny Stanek na posiedzeniach komisji mówiliśmy 
o wystosowaniu pisma do Rady Powiatu o zamiarze partycypacji w kosztach budowy i remontów 
dróg powiatowym na terenie naszej gminy ,w piśmie tym określamy się , że mamy chęć współpracy 
z Powiatem. Radny Wleciał podtrzymujemy temat budowy chodnika i drogi dzisiaj jest to tylko 
deklaracja na piśmie z naszej strony
Radny Kwiecień jestem za wystosowaniem pisma i będę głosował za, ale my dzisiaj nie możemy 
bo nie mamy uchwalonego budżetu ,a moja propozycja przecież Starostwo może również wystąpić 
Z pismem określając się co będą robić na naszym terenie. Radna Morgaś Ja chciałabym , aby 
wniosek Państwo Radni poparli., przecież dyskutowaliśmy na posiedzeniu komisji„ jeżeli my 
podamy kwotę to Powiat się ustosunkuje do tej propozycji. Skarbnik Gminy prosi o wycofanie 
pierwszej części wniosku , gdyż jest nie zgodnie z prawem Jeżeli uchwalimy budżet na 2008 rok 
będziemy rozmawiać w tym temacie. Przewodniczący Rady Gminy jeżeli mówimy o chodniku 
to ma być chodnik, a nie droga. Skarbnik Gminy nie ma mowy o zabezpieczeniu środków przed 
końcem roku . Wójt Gminy odczytuje pismo Starostwa Powiatowego w sprawie współfinansowania 
,a jednocześnie składania wniosków w zakresie realizacji inwestycji budowy i remontu dróg 
powiatowych na terenie gminy.
W piśmie określony jest termin 15.02.2008 rok składania wniosków. Radny Kowalczyk ja w 
sprawie formalnej czy 15 luty to data roku przyszłego. Wójt Gminy odpowiada, że to 15.02.2008 
roku gdzie Zarząd Powiatu po zapoznaniu się z wnioskami zatwierdza i podpisuje porozumienie. 
Przetarg przeprowadza Powiatowy Zarząd Dróg Po przetargu podpisywane są umowy. 
Przewodniczący Rady Gminy drugą część wniosku zgłoszonego przez Radną - Panią Morgaś



o treści „zobowiązuje się Wójta Gminy do wystosowania pisma do Starostwa Powiatowego w 
Pińczowie w sprawie dofinansowania do inwestycji budowa chodnika do szkoły w Michałowie i 
drogi Michałów - Dębówka poddaje pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 15 za.
Wójt Gminy odpowiada, pisma nie złoży , ponieważ nie można zaciągnąć zobowiązań bez uchwały 
Rady zabezpieczającej środki finansowe . Radna Morgaś wnosi, aby pismo wystosował 
Przewodniczący Rady Gminy. 
Ad. 9.
Przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad sesji rozpatrzenie projektów uchwał. W 
materiałach na sesje Państwo radni otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 
określającego niektóre zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom 
zatrudnionym w oświatowych jednostkach organizacyjnych na terenie gminy Michałów dodatków 
do wynagrodzenia, dodatku mieszkaniowego i nagród. Przewodniczący Rady Gminy prosi 
Przewodniczącą Komisji Zdrowia , Oświaty , Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego 
,Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o przedstawienie opinii do cytowanej uchwały.
Przewodnicząca Komisji przedstawia opinię - opinia pozytywna. Przewodniczący Rady Gminy 
prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów o 
przedstawienie opinii cytowanej uchwały. Przewodniczący Komisji przedstawia opinie - opinia 
pozytywna. Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały . 
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego niektóre 
zasady wynagradzania za pracę oraz zasady przyznawania nauczycielom zatrudnionym w 
oświatowych Jednostkach organizacyjnych na terenie Gminy Michałów dodatków do 
wynagrodzenia , dodatku mieszkaniowego i nagród. Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały 
poddaje pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 15 za - uchwała została przyjęta.

Kolejnym projektem uchwały przedłożonym pod obrady sesji jest uchwała w sprawie przyjęcia
Statutu Związku Międzygminnego „PONIDZIE".
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego
Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię - opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały .
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego
„PONIDZIE".
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 za - uchwala została przyjęta.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że w materiałach na sesje Państwo Radni otrzymali
projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wodę pobieranąz urządzeń zbiorowego zaopatrzenia
w wodę stanowiących własność gminy.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego
Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię - opinia pozytywna z zapisem opłata jednorazowa za
1m3 wody pobieranej z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę stanowiących własność gminy 
w wysokości 2,00 zł, brutto, opłata miesięczna za konserwację i legalizację wodomierzy oraz
utrzymanie w gotowości urządzeń do pobierania wody w wysokości 10,00 zł brutto, zwalnia się
odbiorców z odpłatności za 3 m3  pobranej wody w każdym miesiącu.
Radny Stanek zgłasza wniosek formalny z propozycją kwot 10,00 zł brutto opłata stałą 2,00 zł
woda i 3 m3 wody zwolnione .
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Sianka poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 za 3 wstrzymujące.



Radny Tyburczyk wiemy . że strona południowa gminy płaci 7 zł za wodę musimy tym rolnikom
pomóc dlatego stawki te są realne.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wójta Gminy o uzasadnienie potrzeby podjęcia takiej uchwały
Wójt Gminy kwota 10 ,00 zł brutto jest kwota realną .przecież koszty związane z utrzymaniem
ponosi gmina .Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu
uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie ustalenia opłaty za wodę pobieranąz
urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę stanowiących własność gminy.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 za, 4 przeciw - uchwala została przyjęta.

Kolejnym projektem uchwały w dzisiejszym porządku obrad jest uchwala w sprawie wprowadzenia
zmian w uchwale określającej wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Spoleczno-
Gospodarczego
Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię- opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale określającej
wysokości stawek podatku od środków transportowych .
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt uchwały pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 za - uchwała została przyjęta.

Następnym projektem uchwały przedłożonym pod obrady dzisiejszej sesji jest uchwała w sprawie
zmiany w uchwale określającej wzory formularzy informacji i deklaracji podatkowych.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji ROZWOJU Społeczno-Gospodarczego
Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię- opinia pozytywna.
Przewodnicząc)' Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie zmiany w uchwale określającej wzory
formularzy informacji podatkowych.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 za - uchwala została przyjęta.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , kolejnym projektem uchwały jest uchwała w sprawie 
zmian w planie finansowym środków przeznaczonych na realizację Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok. Przewodniczący Rady 
Gminy prosi Przewodniczącego komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów o 
odczytanie opinii. Przewodniczący Komisji odczytuje opinie - opinia pozytywna. Przewodniczący 
Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały. Sekretarz obrad odczytuje 
projekt uchwały w sprawie zmian w Planie finansowym środków przeznaczonych na realizację 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2007 rok.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie. 
W wyniku głosowania 15 za - uchwała została przyjęta.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym projektem uchwały jest uchwala w sprawie
określenia wydatków budżetowych, których planowane niezrealizowane kwoty nie wygasają z
upływem roku budżetowego 2007 .
Przewodniczący Rady Gminy prosi Pr4zewodniczącego Komisji ROZWOJU Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinie - opinia pozytywna.
Radny Stanek proponuje , aby dokonać zapisu , że środki przeznaczone na wymianę stolarki



okiennej z Zespole Placówek Oświatowych w Górach nie wygasają z końcem roku budżetowego , 
a termin realizacji ustala się na 31.03.2008m roku.
Przewodniczący rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie określenia wydatków budżetowych, których
planowane niezrealizowane kwoty nie wygasają z upływem roku budżetowego 2007.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 za 3 wstrzymujące - uchwała zostaje przyjęta.
Radny Kowalczyk zgłasza wniosek o ! O minut przerwy.
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza ł O minut przerwy.
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym projektem uchwały jest uchwała o
wprowadzeniu zmian w budżecie gminy na 2007 rok.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego
Budżetu i Finansów o odczytanie opinii.
Przewodniczący Komisji odczytuje opinię - opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy.
na 2007 rok.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 15 za - uchwala została przyjęta.

Ad.10.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji są wolne 
wnioski i informacje.
Obecny na sesji mieszkaniec wsi Węchadłów Pan Zięba Franciszek prosi o zabranie głosu.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Pana Ziębę o przedstawienie pisma mieszkańców wsi 
Węchadłów.
Pan Zięba odczytuje pismo mieszkańców o unieważnienie uchwały Rady Gminy na sprzedaż
budynku lecznicy dla zwierząt w Węchadłowie i przeznaczenie go na świetlicę dla młodzieży.
Radny Stanek zabiera głos odpowiadając , że przetarg już się odbył jest nowy nabywca i już nie
ma mowy o uchyleniu uchwały.
Sołtys wsi Zagajówek złożył życzenia noworoczne życząc dużo zdrowia i wszelakiej pomyślności
w 2008 roku dla wszystkich obecnych na sali obrad.

Ad. 11.
Przewodniczący Rady Gminy wypowiedział „WYSOKA RADO" wobec wyczerpania się porządku 
obrad sesji zamykam zwyczajną sesję Rady Gminy Michałów - dziękując wszystkim za udział 
jednocześnie przekazał życzenia noworoczne życząc dużo zdrowia i pomyślności w nowym 2008 
roku.(sesja zakończyła się o godz. 14.30.)

Protokolant 
Teresa Dzierżak

Sekretarz obrad 
Jarosław Wleciał

Przewodniczący 
Rady Gminy

     Zygmunt Mika


